



香港浸會大學學生專享： 月租低至 \$7,100 (原價 \$8,000) + 送 \$800 超市現金券！

於2024年7月31日前，持大學學生證或大學錄取通知書，於日新舍簽約訂房並繳交押金，可獲 **HK\$800 超市現金券！** *

完善配套及服務

日新舍為宏安地產（1243）旗下全新共居住宅品牌，已於 2024年第二季全新開幕，專注於為本地學生提供優質共居生活體驗。

大樓設有 32,000 呎共享設施，包括健身房、迷你影院、共享廚房、自助洗衣房、共享工作間、溫習室、遊戲區及運動場等。

- ✓ 包水電費用及免費Wi-Fi
- ✓ 5 分鐘步行到鑽石山港鐵站，直通港鐵觀塘綫及屯馬綫
- ✓ 每週一次房間基本清潔
- ✓ 3 站直達九龍塘港鐵站
- ✓ 24 小時保安系統
- ✓ 免費使用健身房、共享廚房、溫習室、遊戲區等共4層設施
- ✓ 社群活動及福利

立即微信或WhatsApp我們，了解詳情！



sunnyhousehk



* 數量有限，先到先得，送完即止。

* 優惠受條款及細則約束，如有任何爭議，日新舍將保留最終決定權，包括隨時暫停、更改或終止優惠及其條款及細則，而毋須另行通知。所有圖片只供參考。



**Exclusive to Hong Kong Baptist University Students:
Make a booking from \$7,100 monthly (Original: \$8,000)
+ Get a \$800 Supermarket Voucher!**

Bring your university student ID card or admission letter to make a booking and prepay the deposit by 31 July 2024 at Sunny House, you will get **a \$800 supermarket voucher!***

All Inclusive Packages & Facilities

Launched in 2024 Q2, Sunny House is developed by Wang On Properties Limited (1243), offering serviced coliving living experience for students and young professionals.

- ✔ 3 stations to Kowloon Tong MTR Station
- ✔ 5-min walk to Diamond Hill MTR Station
- ✔ Inclusive of Water & Electricity Fee, Free Wi-Fi, Weekly Housekeeping
- ✔ Free Access to Shared Facilities of 4 Floors, Inclusive of Gym, Shared Kitchen, Study Room, Game Zone, etc



WeChat or WhatsApp us to know more!



sunnyhousehk

* The quota is limited, first come first served.

* All pictures are for reference only. Terms and Conditions applied. In case of any dispute, Sunny House reserves the right to make the final decision, including suspending, changing or terminating the offer and its terms and conditions at any time without prior notice.